
 
     Latvijas Republika 

    TALSU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
         Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, e-pasts pasts@talsi.lv 

 APVIENOTĀS FINANŠU KOMITEJAS UN ATTĪSTĪBAS 

KOMITEJAS SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

2024. gada 20. augustā Nr. 2 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.13 

 

Komitejas sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta publiskā interneta vidē 

 

Sēdi vada: Ainis Stūrmanis – Attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Sēdi protokolē: Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas 

vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 9 Apvienotās Finanšu komitejas un Attīstības komitejas locekļi: 

Ainis Stūrmanis  (iziet plkst.11.56, pievienojas plkst.11.57) 

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs (iziet plkst.10.02, pievienojas plkst. 10.04) 

Andis Astrātovs  (iziet plkst.10.29, pievienojas plkst.10.32; iziet plkst. 10.38, sēdes pārtraukums 

plkst.10.40; iziet plkst. 12.33, pievienojas plkst.12.37) ) 

Dainis Karols (iziet plkst.09.49, pievienojas plkst.09.53; iziet plkst.11.28, pievienojas 

plkst.11.34; iziet plkst.12.20, pievienojas plkst.12.29; aiziet plkst. 13.13) 

Juzefa Kļava   

Oļegs Solovjovs (iziet plkst.10.22, sēdes pārtraukums plkst. 10.40; iziet plkst.12.29, pievienojas 

plkst.12.37) 

Antra Grūbe  

Gaidis Bērziņš (iziet plkst.09.30, pievienojas plkst. 09.32) 

 

Sēdē nepiedalās 7 Apvienotās Finanšu komitejas un Attīstības komitejas locekļi 

Andis Āboliņš – attaisnotā prombūtnē 

Gundars Sebris – attaisnotā prombūtnē 

Ilva Norenberga– attaisnotā prombūtnē 

Lauris Pīlēģis  

Sandra Pētersone  

Kalvis Kalniņš   

Almants Kalniņš– attaisnotā prombūtnē 

 

 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors  

Daira Slavinska – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

kapitālsabiedrību uzraudzības vecākais speciālists 

Lelde Andersone – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

kapitālsabiedrību speciālists 

Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

Dzintars Krastiņš – Informāciju un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas IT tehniskā atbalsta 

speciālists 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Jurijs Zaļupe – SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA” valdes priekšsēdētājs 

Ēriks Zaporožecs – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes 

loceklis 

Gaitis Celms – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes loceklis 

Māra Bergšpica – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” ekonomiste 

Jānis Krūze – SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” valdes loceklis 

Sanita Čuhnova – SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” galvenā grāmatvede 

Aivis Vincevs – SIA “TALSU ŪDENS” valdes loceklis 

Kārlis Volanskis – SIA “Dundagas veselības centrs” valdes loceklis 

  

Informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības darba reglamenta 37. punktu 

komiteju sēdē tiek veikts audiovizuālus ierakstus un brīdina par atbildību par iegūto datu 

izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu.  

 

 Ainis Stūrmanis iepazīstina ar darba kārtību. 

Darba kārtība 

Informatīvā daļa 

1. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu BIO - ENERĢIJA” 2024. gada I pusgada 

darbību. 

2. Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 2024. gada I pusgada 

darbību. 

3. Par SIA “Dundagas veselības centrs” 2024. gada I pusgada darbību. 

4. Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 2024. gada I pusgada darbību. 

5. Par SIA “TALSU ŪDENS” 2024. gada I pusgada darbību. 

 

A. Pinkens jautā, kāpēc darba kārtība nav iekļautas visas kapitālsabiedrības? 

A. Rozenfelds informē, ka SIA “Rojas DzKU” kapitālsabiedrība tiek reorganizēta un 

netiek skatīta komitejas sēdē. SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” pārskatu sniedz 

pārskata gada beigās. 

D. Slavinska paskaidro, ka Talsu novada kapitālsabiedrību pārvaldības kārtībā 

noteikts, ka pārskati tiek skatīti divreiz gadā. Šāda kārtība attiecināma tikai un vienīgi uz 

simtprocentīgu pašvaldībai piederošajām kapitālsabiedrībām vai tajās, kur vairākums daļu.  

 

Informatīvā daļa 

1.§ 

Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu BIO - ENERĢIJA” 2024. gada I pusgada 

darbību 

A. Stūrmanis, J. Zaļupe, G. Bērziņš, A. Pinkens, M. Rozenbergs 

 



Ziņo J. Zaļupe sniedz ziņojumu par SIA “Talsu BIO - ENERĢIJA” 2024. gada 

I pusgada darbības rezultātiem. Tiek veikta prezentācija. 

Jautājumu J. Zaļupem uzdod G. Bērziņš, A. Pinkens, A. Stūrmanis.  

 Plkst. 9.30 iziet G. Bērziņš 

Plkst. 9.32 pievienojas G. Bērziņš 

 

KOMITEJA NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

M. Rozenbergs jautā, kādēļ tiek skatīts jautājums par SIA “Talsu BIO - ENERĢIJA”, 

ja šajā sabiedrībā Talsu novadam vispār nav neviena kapitāldaļa? 

D. Slavinska atbild, ka starp pašvaldību un SIA “Talsu BIO - ENERĢIJA” noslēgtajā 

līgumā iekļauts punkts, ka sabiedrība pašvaldībai divas reizes gadā sniedz atskaiti par funkcijas 

izpildi. 

 

Informatīvā daļa 

2.§ 

Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 2024. gada I pusgada 

darbību 

A. Stūrmanis, Ē. Zaporožecs, M. Bergšpica, G. Celms, L. Andersone, D. Slavinska, 

G. Bērziņš, A. Pinkens, M. Rozenbergs 

 

Ē. Zaporožecs informē, ka veiksmīgi realizēts bioloģiski noārdāmo atkritumu 

apsaimniekošanas projekts un pašlaik nodots ekspluatācijā. Šobrīd notiek visu iekārtu testēšana.  

Testēšanas periods turpināsies līdz 31. oktobrim, pēc tam darbosies pilnā apmērā.  

Ziņo Ē. Zaporožecs par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 

2024. gada I pusgada darbību. Tiek veikta prezentācija. 

M. Bergšpica sniedz ziņojumu par finanšu rezultātiem. 

G. Celms informē par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 

Eiropas Savienības fondu piesaisti. 

Plkst. 9.49 iziet D. Karols 

Plkst. 9.53 pievienojas D. Karols 

L. Andersone sniedz ziņojumu par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība 

“PIEJŪRA”” finanšu apgrozījumu. 2024. gada I pusgadā salīdzinājumā ar 2023. gada I pusgadu 

neto apgrozījums ir lielāks, bet sabiedrības peļņa salīdzinājumā ar iepriekšējo periodu ir 

samazinājusies. Pārskata periodu sabiedrība noslēdza ar 11 804 euro lielu peļņu. Sabiedrībai 

nav nesegto zaudējumu, bet ir uzkrātā nesadalītā peļņa. 

D. Slavinska papildina, ka attiecībā uz investīcijām un iepirkuma plāna izpildi 

sabiedrība darbojas kā plānots. Neskatoties uz to, ka pusgadu sabiedrība noslēgusi ar peļņu, 

šobrīd aktuāls jautājums par atkritumu pārstrādes un pašvaldības apstiprinātās nešķiroto 

sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas pārskatīšanu. Darbības veids sabiedrībai pusgadā 

radījis zaudējumus un ilgākā laika periodā šo tarifu nepārskatīšana var radīt riskus, stabilas 

naudas plūsmas nodrošināšanai. 

Plkst. 10.02 iziet M. Rozenbergs 

Plkst. 10.04 pievienojas M. Rozenbergs 

G. Bērziņš iesaka, nākošajā reizē prezentācijā iekļaut informāciju par noslēgto līgumu 

dinamiku ar patērētājiem. 

Jautājumus par finanšu jautājumiem M. Bergšpicai uzdod G. Bērziņš.  

Jautājumus SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes 

locekļiem uzdod J. Kļava. A. Pinkens, A. Stūrmanis, M. Rozenbergs. 

G. Celms informē, ka septembrī tiks iesniegts izskatīšanai jauns atkritumu 

apsaimniekošanas maksas aprēķins. 

Plkst. 10.22 iziet O. Solovjovs 



A. Pinkens  lūdz deputātiem atsūtīt informāciju, cik liela elektrības jauda tiks ražota 

rūpnīcā? 

Plkst. 10.29 iziet A. Astrātovs 

Plkst. 10.32 pievienojas A. Astrātovs 

A. Pinkens lūdz nākošajā prezentācijā iekļaut informāciju, ja prezentācijā norāda 

ieņēmumus un pamatdarbības samazināšanos, tad vēlams skaidrojums arī par sadzīves 

atkritumu savākšanas samazinājuma iemesliem.  

Plkst. 10.38 iziet A. Astrātovs 

 

KOMITEJA NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Plkst. 10.40 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst.10.55 sēde turpinās 

 

Informatīvā daļa 

3.§ 

INFORMATĪVS Par SIA “Dundagas veselības centrs” 2024. gada I pusgada darbību 

A. Stūrmanis, K. Volanskis, L. Andersone, D. Slavinska, A. Pinkens, D. Karols 

 

Ziņo K. Volanskis par SIA “Dundagas Veselības centrs” 2024. gada I pusgada 

darbību. 

L. Andersone sniedz ziņojumu 2024. gada pirmajā pusgadā neto apgrozījums ir 

lielākas nekā 2023. gada pirmajā pusgadā. Sabiedrība pusgadu ir noslēgusi ar peļņu. 

D. Slavinska papildina, ka šobrīd sagatavots lēmums, uzdot sabiedrības valdei  

sagatavot precizētu 2024.gada pusgada pārskatu, jo pārskatā nav aprēķināts pamatlīdzekļu 

nolietojums, nav iekļauti uzkrājumi par atvaļinājumiem 2024. gadā un nav izveidoti uzkrājumi 

šaubīgajiem debitoriem. Uzsākts darbs izvērtēt kādas ir sabiedrības iespējas turpināt darbību, 

kā kapitālsabiedrība, vai citādākā formā. 

 Jautājumus K. Volanskim uzdod A. Pinkens, D. Karols. 

 

KOMITEJA NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

4.§ 

INFORMATĪVS Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 2024. gada I pusgada darbību 

A. Stūrmanis, J. Krūze, S. Čuhnova, L. Andersone, D. Slavinska, G. Bērziņš, A. Pinkens, 

D. Karols 

 

Ziņo J. Krūze par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 2024. gada I pusgada darbību. 

S. Čuhnova, SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” galvenā grāmatvede, iepazīstina ar finanšu 

rezultātiem 2024. gada I ceturksnī. Tiek veikta prezentācija. 

Plkst. 11.28 iziet D. Karols 

Plkst. 11.34 pievienojas D. Karols 

L. Andersone sniedz ziņojumu 2024. gada pirmajā pusgadā sabiedrības neto 

apgrozījums ir par 17,49% mazāks nekā 2023. gada I pusgadā. Pārskata periodu sabiedrība 

noslēdza ar peļņu 42 190 euro apmērā. Sabiedrība spēj segt savas īstermiņa saistības. 

D. Slavinska papildina, ka budžets ir bez būtiskām novirzēm. Pēc I pusgada var 

secināt, ka nedzīvojamā fonda apsaimniekošanas ieņēmumi nesedz visus izdevumus, bet reālo 

situāciju varēs redzēt gada beigās.  Jautājums jāvērtē gan pašvaldības pusē, tā arī sadarbībā 

SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS”, ko ar nozari darīt. 2025. gada februārī beidzas deleģēšanas 

līgums, kurā ietverta nedzīvojamā fonda apsaimniekošana. Attiecībā uz investīciju plānu, 



iepirkumu plānu un nefinanšu mērķu sasniegšanu kapitālsabiedrība I pusgadā darbojusies kā 

plānots. 

Jautājumus SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” valdes loceklim un uzņēmuma 

galvenajai grāmatvedei uzdod G. Bērziņš, A. Stūrmanis, A. Pinkens. 

A. Pinkens lūdz skaidrot un atzīmēt, prezentācijas laikā pieminēto pašvaldības 

atbildību, kādā aspektā tas bija domāts?  

J. Krūze skaidro, ka Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļā no darba aizgāja daudz 

darbinieku, nebija kas sagatavo Dzīvokļu komisijas lēmumus un laikus netika saskaņoti 

pieņemšanas – nodošanas akti, līdz ar to aizkavējās norēķini par pakalpojumu. 

Plkst. 11.56 iziet A. Stūrmanis 

Plkst. 11.57 pievienojas A. Stūrmanis 

D. Karols lūdz, skaidrot tarifa palielinājumu, kas nav ņemts vērā pirms tam veidojot 

tarifu? 

J. Krūze skaidro, ka palielinājušas darbaspēka izmaksas, katlu mājās jābūt pastāvīgai 

uzraudzībai un citi iemesli, kuri netika iekļauti iepriekš apstiprinot tarifu. 

S. Čuhnova atbild, ka iepriekšējos trīs gadus tarifā mainīts tikai kurināmā izmaksas. 

Nav pārskatīts darbaspēka un citas izmaksas, šobrīd notiek pilna tarifa pārskatīšana. Lielākā 

procentu daļa, kas veidojas uz pieaugumu ir darbaspēka izmaksas. Iepriekšējais pilnais tarifs 

mainīts apmēram piecus gadus atpakaļ.  

D. Karols iesaka turpmāk prezentācijā administrācijas izmaksās iekļaut skaidras 

izmaksas visām kapitālsabiedrībām vienādas, lai būtu salīdzināmas. 

Plkst. 12.20 iziet D. Karols 

Plkst. 12.29 pievienojas D. Karols 

 

KOMITEJA NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

5.§ 

Par SIA “TALSU ŪDENS” 2024. gada I pusgada darbību 

A. Stūrmanis, A. Vincevs, L. Andersone, D. Slavinska, G. Bērziņš, A. Pinkens, 

A. Rozenfelds, D. Karols 

 

Ziņo A. Vincevs SIA “TALSU ŪDENS” valdes loceklis par SIA “TALSU ŪDENS” 

2024. gada I pusgada darbību. Tiek veikta prezentācija. 

Plkst. 12.29 iziet O. Solovjovs 

Plkst. 12.37 pievienojas O. Solovjovs 

Plkst. 12.33 iziet A. Astrātovs 

Plkst. 12.37 pievienojas A. Astrātovs 

L. Andersone sniedz ziņojumu 2004. gada pirmajā pusgadā neto apgrozījums ir par 

28,48% lielāks nekā 2023. gada I pusgadā. Sabiedrība 2024. gada I pusgadu noslēgusi ar peļņu. 

Sabiedrība ir spējīga segt savas īstermiņa saistības. 

D. Slavinska papildina, ka 2024. gada aprīlī noslēdzās pirmais reorganizācijas process 

un šobrīd budžeta izpildi salīdzināt ar iepriekšējiem periodiem nav objektīvi. Ņemot vērā, ka 

teritorija ir paplašinājusies kopējais ieņēmumu apjoms tomēr nesasniedz plānoto. Jāturpina 

darbs pie ūdens zuduma analīzes, lai iegūtu pēc iespējas precīzāku un korektu informāciju par 

šiem apjomiem un jāstrādā pie samazināšanas plāna izstrādes. 2024. gadā pie šī jautājuma 

diemžēl netika strādāts un var būt nepieciešami investīciju plāna un budžeta grozījumi 

2024. gadā. 

Jautājumus SIA “TALSU ŪDENS” valdes loceklim uzdod G. Bērziņš, A. Pinkens, 

D. Karols. 

A. Pinkens jautā izpilddirektoram, vai var sniegt skaidrojumu par norādītajām parāda 

summām gan SIA “TALSU ŪDENS”, gan SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” jautājumā. 



A. Rozenfelds atbild, ka šobrīd nevar paskaidrot, bet tiks pieprasīta papildus 

informācija no kapitālsabiedrībām un notiks pārrunas, kā situāciju atrisināt. 

A. Pinkens jautā, vai septembrī pie izpilddirektora pārskata varēs sniegt skaidrojumu? 

A. Rozenfelds – jā. 

Plkst. 13.13 aiziet D. Karols 

A. Stūrmanis jautā, kā veicas ar audita rezultātiem? 

A. Vincevs atbild, ka audita rezultāti šonedēļ tiks iesniegti, un lūgs jautājumu iekļaut 

nākamajā domes sēdē. 

 

KOMITEJA NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 13.16 

 

 

Sēdes vadītājs (paraksts *) Ainis Stūrmanis 

Sēdes protokolists                                     (paraksts*)                               Aija Šprunka 

  

 

 

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


